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Zapisnik 8. seje UO sekcije za promet pri OZS 

 

Seja je potekala v ponedeljek, 24. aprila 2023 med 10. in 12.30 uro , v  sejni sobi št. 105/I Obrtno-

podjetniške zbornice Slovenije (Celovška 71, Ljubljana). 

 

Prisotni člani UO Sekcije za promet: Peter Pišek, Franc Seršen, Peter Mirt, Branko Cipot, Dean Žunič, 

Gašper Rudl, Franc Selič, Srečo Vidic, Stanislav Čepon; 

Prisotnost so opravičili: Bogdan Semenič, Miran Krušič; 

Ostali prisotni: Natalija Repanšek (sekretarka sekcije); 

 

Predlagan in sprejet je bil naslednji dnevni red: 

1.  Pregled in potrditev zapisnika sestanka UO sekcije z dne 28.2.2023 in 10.3.2023 

2. Aktualne informacije glede aktivnosti Sekcije za promet 

3. Poročilo o sestanku pri ministrici za infrastrukturo in ministru za delo 

4. Finančne spodbude za sektor cestnih prevoznikov (Borzen, Sid Banka) 

5. Obisk sejma logistike v Munchnu (9.5.-11.5.2023), strokovni dogodek Vransko (13.5.2023) in 

promocija poklica voznik na sejmu gospodarskih vozil v Celju (18.5.-21.5.2023) 

6. Predlogi in pobude 

 

Add 1. 

Soglasno je bi sprejet naslednji 

Sklep št. 35:«UO Sekcije za promet potrjuje zapisnika sestanka z dne 28. 2. 2023 in 10. 3. 2023.« 

 

Add 2. 

Slovensko logistično združenje je sekciji posredovalo predlog pogodbe o poslovnem sodelovanju za 

leto 2023 . V razpravi se je ugotovilo, da je Sekcija za promet preko svojih kanalov promovirala in 

oglaševala Logistični kongres , ki je potekal v Portorožu med 4.4. – 7.4.2023, zato je SLZ članom OZS, 

ki so se prijavili na ta dogodek priznal popust v višini 15%. Članom, ki so se prijavili tik pred dogodkom 

je bila obračunana kotizacija po ceni, ki je bila celo višja od polne cene.   

Po krajši razpravi sta bila soglasno sprejeta naslednja sklepa:  

Sklep št. 36:« Sekcija za promet ni sodelovala ne pri organizaciji, niti ne v programskem delu  

Logistične konference v Portorožu, zato UO sekcije ne podpira podpisa pogodbe za dogodek, ki je 

bil že izveden in za katerega je bila že v celoti poravnana kotizacija. UO sekcije za promet prav tako 

za leto 2023 ni planiral finančnih sredstev za namen plačil članarin združenjem in organizacijam.«   

 

Sklep št. 37:« SLZ se posreduje ponudba za sodelovanje na letošnjem dogodku srečanja 

prevozniških družin, ki se bo odvijal 30. 9. 2023 v Rogatcu.« 

 

Add3. 
Predsednik sekcije je podal kratko poročilo glede sestanka pri ministrici za infrastrukturo, kateri je 

predstavil vso odprto problematiko prevoznikov, ki ji je poznana še iz prejšnjega mandata: 

• Dolgi roki za pridobitev delovnih dovoljenj in nerešena problematika obveznega poklicnega 
zavarovanja (pristojnost ministrstva za delo), 



 

• Potreben učinkovit nadzor na avtocestnem križu (prisotnost policije na AC), 

• Pobuda za pomoč prevoznikom, ki opravljajo prevoze z vozili na plin,  

• Finančne spodbude za digitalizacijo sektorja cestnega prevozništva, 

• Stanje glede dogovorjene kreditne linije PROMET 1 (Sid Banka) in finančnih spodbud 
(Borzen), 

• Potrebna uzakonitev pravice prevoznika, da uveljavlja »klavzulo za pribitek na gorivo« - po 
vzoru letalskih prevoznikov, 

• Uvedba dodatnega popusta pri plačilu cestnine za vozila do NDM 12 t, 

• Znižanje višine glob za napake voznikov v postopku cestninjenja (nastavitev števila osi), 
• Uvedba novega sistema izobraževanja poklicnih voznikov, 

• Problematika uporabe malih počivališč za tovorna vozila ob avtocestnem križu. 

 

Izrazil je zaskrbljenost, saj ministrica ni bila naklonjena znižanju višine globe, ki je predpisana za napako 

voznika v postopku cestninjenja - napačna nastavitev osi, čeprav je bilo to že dogovorjeno oz. usklajeno 

s prejšnjim ministrom. 

 

Add4. 

V krajši razpravi je bilo ugotovljeno, da se ukrep že dogovorjene kreditne linije PROMET 1 (Sid Banka) 

in finančne spodbude (Borzen) ne premaknejo z mrtve točke. Pri obeh je težava le v pravni osnovi na 

podlagi katere bi nosilca lahko izvajala navedena ukrepa. Po krajši razpravi so bili soglasno sprejeti 

naslednji sklepi: 

Sklep št. 38:« Boruta Jamnika, novega predsednika uprave Sid Banke se zaprosi za sestanek z 

vodstvom Sekcije za promet.« 

 

Sklep št. 39:«Glede možnosti pridobitve dodatnih sredstev iz podnebnega sklada za naslednje 

obdobje za sektor cestnega prevozništva se zaprosi skupni sestanek z ministri: za finance, MOPE, za 

infrastrukturo, MGTŠ in predsednika uprave Sid Banke.« 

 

Sklep št. 40:«Glede možnosti subvencioniranja digitalizacije v prevoznih podjetjih se zaprosi za 

skupni sestanek z ministri: za gospodarstvo, za digitalizacijo, za infrastrukturo.« 

 

Add5. 

Predsednik sekcije je poudaril pomen dogodkov, ki se organizirajo v okviru sekcije. Pomembni so za 

članstvo, kot tudi za promocijo sekcije, zato je pomembna aktivnost članov UO.  

Soglasno sta bila sprejeta naslednja sklepa: 

Sklep št. 41 »Članom UO Sekcije za promet, ki se bodo udeležili strokovnega ogleda sejma Logistike 

in Transporta v Munchnu (9.5.-11.5.2023) se krijejo vsi stroški v zvezi s potjo, nastanitvijo in ogledom 

sejma. Stroški se krijejo iz skupnih sredstev OZS, GZS (SM: 1107, NS:110702).« 

 

Sklep št. 42 »V okviru promocije poklica voznik/voznica na celjskem sejmu v času 18. – 21.5.2023 

bodo člani UO Sekcije za promet aktivno sodelovali po naslednji časovnici: 

- 18.5.2023 – Branko Cipot 

- 19.5.2023 – Dean Žunič 

- 20.5.2023 – Franc Selič, Stanislav Čepon, Franc Seršen 

- 21.5.2023 – Gašper Rudl, Stanislav Čepon, Peter Mirt. 

Vsem članom UO, ki bodo sodelovali na sejmu več dni, se na stroške sekcije organizirala nastanitev 

v Celju.« 

 



 

Glede promocije poklica voznik v cestnem prometu, predvsem za vabilo mlajše populacije,  je bila 

podana pobuda, da bi se kandidatu, ki pridobi kategorijo vozniškega dovoljenja za C kategorijo 

istočasno priznala tudi kategorija vozniškega dovoljenja B kategorije. 

 

Add6. 

Peter Mirt, predsednik odbora avtobusnih prevoznikov je podal poročilo glede urejanja prometne 

ureditve na MP Gruškovje ter sestanka z Združenjem turističnih agencij Slovenije. Opozoril je tudi na 

problematiko nezmožnosti dviga potniških spremnic na MZI, tudi v primerih, ko je vloga popolna in 

gre dejansko le za prevzem. Dvig potniških spremnic je možen  le v času omejenih uradnih ur. 

 

Izpostavljena je bila problematika zastojev dela v Luki Koper, kar ima za posledico daljše zastoje na 

celotnem primorskem avtocestnem kraku. 

 

Glede nadaljnjih aktivnosti so bili sprejeti naslednji sklepi: 

 

Sklep št. 43:«Združenju hrvaških cestnih prevoznikov UHCP Varaždin se posreduje vprašanje glede 

možnosti dogovorjenega sestanka na temo slabe pretočnosti tovornih vozil na mejnih 

prehodih(HR-SRB), ki naj bi ga organiziral hrvaški minister za promet.« 

 

Sklep št. 44:«UO Sekcije za promet mora vztrajati na dodatnih popustih za gospodarska vozila v 

cestninskem razredu R2. Pravičnejši sistem obračuna višine cestnine bi bil na tonažo in ne na število 

osi.« 

 

Sklep št. 45:»Sekcija avtoserviserjev pri OZS organizira strokovni ogled dobre prakse glede 

usposabljanja in organizacije izvajanja odvoza pokvarjenih in poškodovanih vozil iz AC/HC (katerih 

NDM ne presega 3,5 T) v Avstriji. Kot predstavnik Sekcije za promet se  dogodka udeleži  Stanislav 

Čepon. Stroške povezane s potjo se krijejo iz sredstev sekcije.«  

 

Sklep št. 46:«Naslednji sestanek UO Sekcije za promet bo na celjskem sejmišču 19. 5. 2023 ob 10. uri. 

Junijska seja bo v sredo, 14. 6. 2023 na sedežu OZS. Na to sejo se povabi ministrico za infrastrukturo.« 

 

   

Zapisala: Natalija Repanšek Predsednik Sekcije za promet: Peter Pišek 


